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Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński  

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: wynajmu pomieszczeń Żłobków Miejskich w roku 2020.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2020 r. oraz informacji o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2020 r., znajdują się wpływy  

z wynajmu pomieszczeń Żłobków Miejskich, na kwotę 45.642,14 zł.  

W związku z powyższym, prosimy o informacje, jakich pomieszczeń i na jakie cele 

dotyczy wspomniany wynajem?  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

Adam Michczyński  

https://radni.gliwice.eu/pliki/komisja_pliki/5416.pdf
https://radni.gliwice.eu/pliki/komisja_pliki/5416.pdf

